
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

26.02.2024 
 
 
Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Přibyla, Plesník, Pernica, Jakubička, 
Drašar, Rusňák (zástup za Tovarňáka), Konečná  
 
 
Omluveni: Velan, Matyska, Janovič, Tovarňák  
 
  
Informace od ředitele ÚVT  

 Významné aktivity roku 2023 do VZ MUNI – úkol pro vedoucí divizí do středy 28.2.  
 Setkání ředitelů IT veřejných vysokých škol, relevantní informace předány individuálně, 

za ÚVT prezentoval Mirek Bartošek projekt IPs CARDS (poděkování ředitele za 
dobrou prezentaci). 

 Do FR CESNETU bylo celkem podáno 17 infrastrukturních projektů a 5 vědeckých 
projektů, z toho 7 projektů z ÚVT.   

 1.3. nastupuje nová zakázkářka – Nikol Zrebná – bude potřeba brzy realizovat asi 5 
různých zakázek většího rozsahu, musí dojít k prioritizaci (NATovací boxy, datové 
úložiště ELIXIR, CISCO, interiéry na ŠT, SW, rekonstrukce B103)   

o Nebude zřejmě možné realizovat všechny zakázky najednou, pořadí priorit 
stanovil ředitel takto:  

1. Interiéry ŠT (riziko zdržení stěhování)  
2. Rekonstrukce B103 (riziko zdržení rekonstrukce FI)  
3. NATovací boxy (jsme již půl roku po termínu)  
4. ELIXIR úložiště (návazné aktivity, milník projektu, úložiště plně 

obsazeno a mimo záruku)  
5. CISCO, SW a další aktivity později, dle dostupných kapacit  

 Věcní zadavatelé jsou požádáni o maximální součinnost, například identifikaci co 
nejvíce podobných zakázek z minulosti, pro zjednodušení a urychlení administrativy.  

 Úkol pro vedoucí divizí – dodat návrhy témat na rozšířené kolegium do středy 
28.2.   

 Pozvání pror. Polčáka na setkání k přípravě projektu do výzvy OP JAK „ESF+ výzva 
pro VŠ“ (Kompass MUNI), které se uskuteční 13. 3. 2024 v 10.30 hod. v Kounicově 
sále – pověřenou osobou za ÚVT je ředitel.   

 
Informace od vedoucích divizí 
 
PED 

 Požadavky na osobní kvalifikované certifikáty – pro většinu zaměstnanců by neměly 
být potřeba a měl by stačit pouze bezplatný osobní certifikát Geant TCS 
(https://it.muni.cz/sluzby/osobni-certifikaty). Na schválení jdou placené kvalifikované 
certifikáty, v žádosti je nutné vysvětlit, co přesně bude zapotřebí podepisovat. Základní 
princip je, že právně jedná za ÚVT ředitel, případně jeho zástup (tajemník).  
U vybraných agend (vyjádření k existenci sítí) může být tato pravomoc delegována,  
v těchto případech osobní kvalifikovaný certifikát dává smysl.   

 Jana Janoušková má tento týden dovolenou – v urgentních případech ji zastupuje  
Ing. Dagmar Unzeitigová.   

 FI MU – v pátek proběhla schůzka s tajemnicí a Ing. Hudcem – předmětem jednání 
byla domluva na správě optických tras v multikanálu FI z pozice ÚVT MU, stavební 
připravenost C035 (Dolní sál) a B103 (nové datacentrum MU) a stěhování TÚ FI.  

 Klub ÚVT a jeho využívání – vzhledem k plánovaným stavebním úpravám (hluk a 
prašnost) je třeba utlumit akce konané v klubu ÚVT. Plánované akce tam mohou ještě 
proběhnout, nové už prosím neplánovat.  



  

 Šumavská Tower – výkresy byly projednány na hygieně bez připomínek. Nyní je 
hlavním úkolem mít dobře naplánované stěhování majetku. Kancelářský majetek 
přestaneme evidovat na zaměstnance. Příprava nové aplikace na evidenci majetku – 
propisuje čárový kód, osobu, prostor a popis majetku.  

 Konec parkování na GOTEXU k 29. 2. 2024. Návštěvy mohou parkovat na parkovišti  
u FI MU, je možné zařídit rezervaci přes sekretariát.   

  
DKSD  

 V IS MU bude nově dostupné kyberbezpečnostní školení, březen bude o testování na 
ÚVT, následně spuštění pro celou MU. Z důvodu zákonných povinností bude školení 
povinné pro všechny zaměstnance (viz § 9 Bezpečnost lidských zdrojů VoKB).  

 Systemizace pracovních pozic na DKSD – cca 90 % hotovo  
 Proběhla úspěšná evaluace projektu CRP-KYBER23 před zástupci MŠTM – 

prezentující M. Laštovička (zástup za T. Plesníka)  
 Podání společného kyberbezpečnostního projektu FR CESNET za DKSD  
 Realizace penetračních testů a cvičných phishingových kampaní:  

o Příprava inovací ve cvičných phishingových kampaních.  
o Poptávka pentestu od BBMRI   
o Prozatím jsou pro letošní rok domluvené 3 interní systémy ÚVT, 3 univerzitní  

a 3 komerční. Další kapacity budou přidělovány v poměru 1:1:1.  
 D. Tovarňák – přibližně 4 měsíce v pracovní neschopnosti. Zástupci – Laštovička a 

Rusňák. 
 Zabezpečený IS (dle zákona č. 412/2005 Sb. o ochraně utajovaných informací) byl 

převezen do nové místnosti na FI MU, po kontrole NÚKIB bude opět uveden do 
provozu. 

 Schůzka k problematice revizí a kontrol přístupů do DWH. 
  
DITS  

 Podání infrastrukturního projektu FR CESNET za DITS (oblast M365)  
 Průběžné seznamování se s agendami jednotlivých oddělení na DITS (T. Plesník + 

vedoucí oddělení), provádění postupných změn v souladu s novou organizací práce.  
 V agendě několik staveb:  

o Příprava kanceláří na Šumavská Tower (5.-9. NP)  
o Rekonstrukce budovy D + krčků na FI MU:  

 Telefonní ústředna – řeší se její fyzický přesun, aby bylo možné 
začít budovat Optosál (návaznost na přeložky sítí a rekonstrukci FI). 

 Přeložky optických sítí – poskytnutí součinnosti na přeložení vnitřní 
optické kabeláže a kabeláže zakončených operátorů, kontrolní dny 
každý čtvrtek. 

 Dokončení projektové dokumentace – jednání s Technico Opava, 
realizace stavby do konce r. 2026.   

 Finalizace dalšího postupu v rámci provozu a rozvoje aplikace MUNI Pomáhá, přesun 
z DITI na DIS, následná schůzka s OVVM RMU k poskytnutí informací. 

 Odevzdání NPO – dokončeny průběžné zprávy a indikátory za SC A1, A2, A4 a C2  
 Ve čtvrtek 29.2.2024 proběhne v Praze fyzický WS projektu SC C2 NPO  

  
 
DIS  

 Schůzka k opatření MU k doktorskému studiu a novele vysokoškolského zákona s 
ohledem na minimální výši stipendia (souběh stipendia a pracovněprávního vztahu 
týkajícího se tvůrčí činnosti směřující ke vzniku disertační práce).  

 Proběhlo setkání k využití AI v administrativě – hledání use case s Právním odborem 
RMU.  



  

 V testovacím režimu jsme spustili v INET antiphishingové opatření, které spočívá v 
doplnění textu/ikon (dle nastavení uživatele) v notifikačních emailech. Zatím probíhá 
interní testování, bude zpřístupněno účastníkům kolegia.  

 Byl připraven a rozeslán newsletter pro EUNIS pomocí platformy MU (využití nástroje 
pro rozesílku interních newsletterů MU).  

 
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     
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